
51 ENTREVISTA A JACOBO
La crisi econòmica, l’atur al poble, un cotxe bomba 
d’ETA, dos assassinats, accidents amb morts, querelles 
criminals contra funcionaris, contra tu mateix, denúncies 
per tot arreu..., creus que hi ha algú que fa màgia negra 
contra este equip de govern? 
La veritat és que en estos dos anys ens ha passat de tot. 
No conec cap legislatura que haja tingut tants ensurts com 
esta.
Màgia negra… no crec que en faça ningú, però que hi ha 
gent que vol que tot isque malament durant esta legislatura 
per a donar-li les culpes al JNP, d’això n’estic segur.

Creus que la teua gestió ha servit per a reduir la crispació 
social que hi havia al nostre poble l’any 2007?
A mi m’agradarie pensar que sí, encara que hi ha una minoria 
de gent que vol continuar amb eixa crispació. Natros estem 
governant per a tots per igual, per esta gent no ho enten 
igual. Esperem que al final d’esta legislatura ja tinguem una 
calma social total.

Quines són les fites més importants assolides per esta 
Corporació municipal fins ara? 
Com ja he dit l’aturada de l’abocador, la posada en pràctica 
de la participació ciutadana i tota la participació de la gent, 
tant ajudant com gaudint en els actes organitzats per 
l’ajuntament i associacions.

I les decepcions més significatives? 
L’actitut de l’oposició en els plenaris i en la vida quotidiana 
de l’ajuntament, intentant judicialitzar tots els temes. El més 
decepcionant ha estat la querella contra Leoncio, Cinta i 
Juan.

Com van les relacions personals o almenys institucionals 
amb els regidors de l’oposició? Te n’has oblidat ja de la 
querella que et van interposar? 
Les relacions amb els regidors de l’oposició són 
institucionalment correctes. 
Respecte a la denúncia que van ficar a la fiscalia, no els 
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guardo cap rencor, penso que es van equivocar, però ja és 
aigua passada.

Alguna vegada Miguel Zaragozá en el seu nom o en el del 
seu partit t’ha oferit ajuda per a desbloquejar problemes 
polítics o aportar finançament a projectes municipals? Ell 
sempre va tindre a gal·la una bona relació amb companys 
del seu partit amb importants càrrecs polítics no? 
Sols crec recordar que ens van oferir ajuda per “solucionar” 
lo de l’abocador i polígon mediambiental en GyC, però jo 
entenia que eixe tema ja havien tingut temps de arreglar-lo i 
no ho havien fet; i així els ho vaig fer saber en un ple.

Quin d’estos problemes, diguem que ordinaris, que heu 
hagut d’afrontar, ha sigut el que més enrenou ha generat 
a nivell social i/o polític:

El referèndum sobre el circuit?: els únics que van ficar el 
crit al cel va ser la gent de l’oposició, després se’ls va unir 
algun dels seus votants, però poca gent. Natros creem que 
va ser un èxit.

L’arreplegada de fems i el seu cost per a la gent?
Ací sí que es va crear un poc d’enrenou per par de la gent, 
com és comprensible, perquè hi havie un fort augment 
de les tasses. L’oposició, amb mitges veritats, va intentar 
crispar més els ànims, però finalment la gent va entendre 
que l’ajuntament no tenie més remei que fer esta puja, 
mentre la Conselleria no solucione el problema dels fems a 
la Zona I on pertanyem.

La legalització dels pous de l’aigua?
Un altre intent de l’oposició de ficar a la gent en contra de 
l’equip de govern, dient que veníem els pous de l’aigua. 

El Museu Roures i la retirada de la seua obra artística? Un 
tema delicat i un malentés de l’artista el qual no va voler, ni 
vol, escoltar a l’equip de govern. L’oposició també ho va 
intentar utilitzar per desestabilitzar a l’equip de govern.


